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Divisionsledelsesmøde 
 

Tid: Onsdag den 6. marts 2024 kl. 19.30 – ?. 

Sted: Hos Karin, Næsby (Kage: Mai) 

 

Fremmødt: Andy, Karin, Lars, Natalie, Mai og Lau 

Afbud:  
 

Dagsorden og referat: 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Tilføjet nyt punkt 4 Øghaven. 

2. Divisionsrådsmødet (Tirsdag den 7. maj 2024) 

Regnskab: Karin gennemgik regnskab og budget. Vi foretog enkelte justeringer i 

budgettet. 

Dirigent: Vi har ikke fået svar fra korpset. Vi spørger Aksel (Ryds), Andy har skrevet til 

Aksel 

Beretning: Andy skriver beretning 

Udviklingsplan: Vi talte om divisionens udviklingsplan. Andy deler den nuværende. Mai 

prøver at sætte den op på en visuelt tiltalende måde 

Kage (til ca. 40 personer): Lau 

Kaffe, the mv.: Karin 

PowerPoint: Lau bearbejder PowerPoint fra Divisionsrådsmødet 2022 

Øghaven: Efter beretning fremlægger Lars om Øghaven 

Dagsorden: Lau sætter dagsorden op (input til Lau senest den 1. april) 

Opstilling af borde, stole mv.: Vi mødes ca. en time før mødet starter. 

Indkaldelse, samt efterfølgende eventuelle indkomne forslag: Karin sender ud. 
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Valg til: 

BP-Fonden: Anders Borregaard er på valg, accepterer genvalg 

Øghaven tilsynsførende: (Udvalgsmøde den 11. marts 2024) Udvalget melder tilbage 

efter mødet. 

Divisionsledelsen medlem: 

Karin er på valg (accepterer genvalg) 

Andy er på valg (accepterer genvalg) 

Mai er på valg (accepterer genvalg) 

3. Ravnedam 

Lars orienterede 

Problem 1:Det regner ind i den gamle hytte. Der skal nyt tag på, for ikke at få skader på 

de nye lofter mm. Det gamle tag er eternit med asbest, hvorfor det er dyrt at tage ned og 

bortskaffe. 

Der skal laves pladetag til tagpap, og brændes tagpap på (Så det ligner den nye hytte). 

Tilbud på nedtagning af gammelt tag og etablering af nyt tag: i alt ca. 300.000 kr. inkl. 

moms 

Der er ikke midler til nyt tag i Ravnedam. 

Vi kan ikke søge ”2 til 1” til tag på Ravnedam. 

Problem 2: Kloakkerne har haft svært ved at trække. Det viste sig at en pumpe var ude af 

drift. Der er desuden opstået et stort hul ved tankene. Det er en af de gamle tanke, der er 

klappet sammen. Hullet er markeret af med minebånd. 

Det er desuden et problem, at den megen nedbør gør det svært for nedsivningsanlægget at 

tage fra. 

Der er udlejninger i bogen, så der skal etableres ordentlig kloak hurtigst muligt. 

Der er i Ravnedam midler til udgifterne med reetablering af kloak. 
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4. Øghaven 

Møde i udvalget mandag den 11. marts 2024 

Laver en ”køreplan” for den videre proces. 

Vi har fået tilladelse til at tage området i brug. 

Det sidste stykke af vejen pop til Øghaven ejes af Den Danske Naturfond. Vi undersøger, 

om de vil betale for at udbedre vejen. 

Stien hen over arealet tinglyses, så sørger kommunen for at holde stien og det areal den 

ligger på. 

 

5. Netværk for kasserer 

Der kom 16 personer til netværksmødet den 27. februar 2024 

Deltagerne havde sendt spørgsmål ind på forhånd, så det var et effektivt møde. 

Fra Medlemsservice deltog Gert Simonesen, Aalborg. 

Har aftalt at mødes igen efter sommerferien 

 

6. Grupperådsmøder - Gruppeliste 

Vi gennemgik de grupperådsmøder vi har deltaget i. 

 

7. Dyrskuet 

Lau har talt med dyrskuechef Anita. 

Der er afsat areal til spejderne, tæt på ”Den store Ring”, ned mod Indgang Vest. 

Anita undersøger med beredskabet, om der må være overnattende spejdere på pladsen 

(med opsyn af voksne). 

Lau tager kontakt til GL-gruppen, for at afklare interesse for de to scenarier: Lejrplads 

med overnattende dyrskuetrop (1-2 patruljer) eller en lejrplads hvor der ikke overnattes, 

men hvor alle møder op, før pladsen åbner for publikum. 
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Der skal desuden arbejdes videre med mulige ”nørkle-aktiviteter” besøgende børn og 

voksne kan prøve at lave, og få med hjem. 

Vi må stadig gerne have en ”mad-aktivitet” på pladsen, så længe det ikke konkurrerer 

med det store streetfood-område, og så længe vi overholde diverse hygiejnekrav. 

 

8. GL-møder i 2024 

Næste GL-møde er aftalt til 10. april 2024 hos City-spejderne. 

Kommende møder (Vi sætter værter på ved næste GL-møde): 

27. august 

4. november 

9. Næste møde 

Aftales med den nye divisionsledelse på divisionsrådsmødet. 

10. Evt. 

 

 

Ref. Lau 
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